
Zapisnica predsednictva OZ La Sallian, stretnutie 12.12.2017 
 
Pritomni: pani Rajnohova, Hodulova, Velegova, pan Miskolci, Farnbauer, Baca, Luknar, pan 
riaditel skoly 
Zapisovatel: p. Luknar 
 
Prebrali sme nasledovne body za 3 komisie a vseobecnu cast: 
 
Komisia 1: 

• Niektori rodicia nie su spokojni s tym, ze je kazdy piatok v jedalni sladke hlavne jedlo na 
obed. Pan riaditel si mysli, ze sladke hlavne jedlo sa zredukuje na kazdy 2. tyzden a overi 
stav. 

• V jedalni nefunguje spolahlivo citacka a skola ju reklamuje u dodavatela. Pan riaditel 
informuje p. Bacu o tom, kto je dodavatel. 

• Prebrali sme moznosti postavenia dalsich kvetinacov v oblasti prechodu pre chodcov, 2 
doterajsie kvetinace sa osvedcili. Vybavuje p. Baca. 

• Ziadame mestsku cast Raca resp. Magistrat Bratislavy o obnovenia bieleho nateru 
prechodu pre chodcov. Vybavuje p. Baca. 

• Informatika v triedach pod komisiou 1: niektori rodicia nie su spokojni s kvalitou vyucby 
– vyucujuca sa udajne nedostatocne venuje ziakom a venuje sa svojim aktivitam. Pan 
riaditel stav prejde s pani ucitelkou a vyjadri sa na dalsom stretnuti. 

• EduPage sa malo vyuziva a komisia navrhuje, aby skola system viac vyuzivala, napr. 
informovala o rodicovskych zdruzeniach, akademiach, vyzvach na zbierky knih a pod. 

• EduPage – da sa cez system  informovat o nedodplatkoch? Pan riaditel si mysli, ze nie, 
ale preveri tuto moznost. 

 
Komisia 2: 

• Klietka na kolobezky/bicykle: 
Pred 12.12. dostal p. Luknar podnet so ziadostou / prosbou o najdenie riesenie 
na odkladanie kolobeziek alebo bicyklov v skole. 
Pan riaditel informoval, ze v minulosti si deti nosili kolobezky do tried a jazdili na 
nich po chodbach cez prestavky, riziko urazov atd, preto kolobezky v triedach 
zakazali. Zaroven skola nema volny priestor v interieri na odkladanie kolobeziek / 
bicyklov. 
Diskutovali sme o moznosti vystavby klietky vonku v areali skoly – podobne 
technicke riesenie ako klietky na odpadove kontainery / uzamknute stojiska. 
Pan riaditel nevidi vela moznosti, kde v areali by sa klietka postavila, ale je 
ochotny hladat riesenia v pripade zaujmu. 
Vacsina komisie nebola velmi naklonena vystavbe klietky. 
Dohodli sme sa, ze ku koncu zimy (februar?) rozosleme dotaznik ziakom ZS a 
gymnazia, ktory by presondoval zaujem. Podla zaujmu sa porozpravame o 
dalsom rieseni. 



Na stretnuti sme navrhli tento text, do ktoreho som doplnil doplatok po debate 
po stretnuti so zopar clenmi, aby sa odfiltroval skutocny zaujem: 
“Skola s podporou OZ Lasallian uvazuje o vystavbe klietky na odkladanie 
kolobeziek a bicyklov v areali skoly, aby podporila ekologicky sposob dopravy a 
pohyb ziakov a studentov. 
V pripade dostatocneho zaujmu skola preveri moznosti umiestnenia klietky a jej 
financovania. 
Klietka by bola uzamykatelna. Skola by neniesla zodpovednost za odlozeny 
majetok ziakov / studentov. 
Za uzamknutie / zabezpecenie kolobeziek alebo bicyklov by bol zodpovedny ziak 
/ student. 
Ziak / student by ziskal pristup do klietky po uhradeni rocneho poplatku na 
urovni priblizne 15 EUR rocne. (Odhad, ktory bude treba doladit po vysledku 
ankety, najdeni priestoru a naceneni technickeho riesenia.) 
V pripade, ze mate vazny predbezny zaujem, poslite email s udajmi … na ….” 
Zaroven sme sa ale nedohodli konkretne na dalsich krokoch – kto tuto anketu 
zorganizuje a bude riadit dalsie kroky a urcite si to bude vyzadovat dost casu. 
Nebude stastne, ked anketu vypiseme, vyvolame ocakavania, ale potom vykon 
zlyha. 

• Pani Cervenkova prosi preverit, preco sa v skolskej kuchyni podava na obed sladke jedlo 
2x do tyzdna. Pan riaditel preveri situaciu. 

• Edupage a iOS (Apple iPhone telefony a tablety): 
Pan Pjatak informoval, ze cez iPhone sa nedaju rezervovat na Edupage 
konzultacne hodiny a dat navrh vyvojarom, aby podporovali aj iPhone/iOS. 
Riesenie, ktore navrhli clenovia komisie bolo, ze sa da prihlasit cez webovy 
prehliadac na PC, kde je viac moznosti SW. 
Tiez treba vediet, ze na Edupage su 2 rozne pristupy: ziak a rodic a maju odlisne 
prava. V pripade, ze niektori nemaju tieto 2 loginy a chcu ich, treba napisat na 
sekretariat. 

• Ma skola aj druzbu so skolami v UK podobne ako skola robi vymenny pobyt pre 
gymanzistov, ktori maju francuzstinu?   

Nie nema, skola spoluorganizuje platene studijne pobyty v UK, viac na 
webstranke skoly. 

 
Komisia 3: 

• V triedach v pristavbe orientovanych do dvora je udajne zima. Pan riaditel informoval, ze 
skolnici pravidelne kontroluju stav a problemy priebezne riesia napr. odvzdusnenim 
ventilov. Problemy treba priebezne hlasit vyucujucim. Pan riaditel overi situaciu so 
skolnikmi, v case stretnutia nema vedomosti o trvalych problemoch. 

• Preberala sa potreba dodat na WC papier a mydlo – v minulost snaha bola, ale 
vandalizmus a kradeze ukazali neudrzatelnu prax. Na prebiehajuce obdobie zltacky 
dodala skola tekute mydla do tried. 

 
Vseobecne: 



• Presli sme situaciu ohladne zbierky pre rodinu ziaka Palka, ktoremu zomrel otec. 

• Pani Hodulova predbezne informovala o stave financii OZ La Sallian za rok 2017:  
- stav na bežnom účte k 12.12.2017 je 12 158,00 EUR 
- stav na pokladni k 12.12.2017 je 1 667,05 EUR 
- pre rodinu Palkovcov bolo zatiaľ vyzbieraných 3 036,00 EUR 
- na príspevkoch bolo zatiaľ vyzbieraných 8 830,- porovnateľne s rokom 2016 
- podľa stretnutia a zápisnice z 09.05.2017 boli schválené výdavky v roku 2017 
vyčerpané 

• Na organizaciu Beneficneho stretnutia (14.4.2018) sa vytvori pracovna skupina, ktora sa 
stretne vo februari. 

 
Vladimir Luknar 
+421 905 012 817 
 


